
SPF Seniorerna Vikbolandet

Protokoll fört vid årsmötesförhandlingar 
den 22 februari 2017  kl. 14.00 i

Östra Husby bygdegård

Ordföranden Monica Helgesson hälsade de drygt 140 närvarande medlemmarna 
välkomna till årsmötet och gav en kort återblick över hur föreningen utvecklats under 
de sju år hon varit ordförande.

Innan själva årsmötet inleddes förrättades parentation över de 13 medlemmar som 
lämnat vår förening under 2016. Ett ljus tändes för var och en av de avlidna. 
Därefter hölls en tyst minut och sedan spelade dagens musiker Amazing Grace.

§ 01 Årmötets öppnande
Ordföranden Monica Helgesson förklarade mötet öppnat.

§ 02 Fråga om årsmötet är vederbörligen utlyst
Att årsmötet vederbörligen utlysts godkändes.

§ 03 Fastställande av föredragningslista
Föredragningslistan godkändes.

§ 04 Val av ordförande och sekreterare vid årsmötet
Till ordförande för årsmötet valdes Lars Andersson och till sekreterare Iréne 
Crona.

§ 05 Val av protokolljusterare och röstkontrollanter
Till protokolljusterare och röstkontrollanter valdes Jan-Erik Pettersson och 
Gösta Dahllöf.

§ 06 Styrelsens verksamhetsberättelse
Årsmötet beslutade att med godkännande lägga Styrelsens verksamhetsbe-
rättelse för 2016 till handlingarna.
 

§ 07 Revisorernas berättelse
Monica Helgesson föredrog revisorernas berättelse eftersom ingen av 
revisorerna hade möjlighet att närvara. 
Årsmötet beslutade att med godkännande lägga revisorernas berättelse till 
handlingarna.



§ 08 Fastställa resultat- och balansräkning
Lars Andersson redogjorde för huvudposterna i föreningens resultat- och 
balansräkning. 
Årsmötet beslutade godkänna 2016 års resultat- och balansräkning samt lägga 
den till handlingarna.

§ 09 Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen
Årsmötet beslutade bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2016.

§ 10 Beslut i anledning av vinst eller förlust enligt balansräkningen
Årsmötet beslutade att den uppkomna vinsten på 1600 kr skall överföras i ny 
räkning.

§ 11 Fastställa budget för 2017
Årsmötet beslutade fastställa presenterad budget för 2017.

§ 12 Fastställa ersättning till styrelse och funktionärer
Årsmötet beslutade enligt valberedningens förslag att nuvarande arvoden till 
styrelsen skall vara oförändrade under 2017.

§ 13 Fastställa medlemsavgift
Årsmötet beslutade att medlemsavgiften för 2018 skall vara oförändrad och 
fastställdes därmed till 200 kr.

§ 14 Fastställa verksamhetsplan
Verksamhetsplanen/program för våren 2017, som utsänts tillsammans med 
kallelsen till årsmötet, fastställdes. 

§ 15 Besluta om antalet styrelsemedlemmar som samtliga skall vara ordinarie
Årsmötet beslutade att antalet styrelsemedlemmar under 2017 skall vara 8 st. 
Samtliga skall vara ordinarie.

§ 16 Val av ordförande
Till ny ordförande för 2017 efter avgående Monica Helgesson valdes Lars 
Andersson.

§ 17 Val av styrelseledamöter
Till styrelseledamöter valdes: 
Omval på 2 år: Magnus Arnoldson 
Omval på 2 år:  Iréne Crona
Omval på 2 år: Siv Hellström
Omval på 2 år: Lars Andersson



§ 18 Val av revisorer och ersättare
Till revisorer och ersättare valdes:
Omval revisorer på 1 år: Ann Christin Svensson  och Jan Waldeck
Omval ersättare på 1 år: Hans Selin
Omval ersättare på 1 år:  Bert Karlsson

§ 19 Val av ombud och ersättare till distriktsstämman
Årsmötet beslutade delegera till styrelsen att utse ombud till årets 
distriktsstämma som hålls den 5 april i Mjölby. Föreningen kan sända max 6 st
ombud.

§ 20 Val av sockenombud
Till sockenombud valdes:
Dagsberg-Furingstad-Tåby Gerd Jonsson, Dagsberg omval

Magnus Andersson, Tåby nyval
Vakant, Furingstad

Konungsund-Östra Stenby Lennart Andersson omval
Birgitta Bergman omval

Östra Husby Agneta Carlberg omval

Kuddby-Å Barbro Pettersson omval

Häradshammar-Östra Ny Anny Johansson omval
Gunnar Segervall omval

Jonsberg-Rönö Gunilla Magnusson omval

§ 21 Beslut om antal ledamöter och ersättare i valberedningen
Årsmötet beslutade att antalet ledamöter i valberedningen skall vara oförändrat
5 st.

§ 22 Val av valberedningens ordförande, ledamöter och ersättare
Till valberedning valdes följande ledamöter:
Nyval på 1 år:  Monica Helgesson
Omval på 1 år: Kerstin Israelsson, Mona Hagfeldt, Bert Karlsson och Birgitta 
Andersson.
Ordförande och sammankallande skall vara Monica Helgesson.

§ 23 Motioner och förslag från medlemmar
Några motioner eller förslag hade inte inkommit.

§ 24 Övriga frågor



Resor
I reseansvarigas frånvaro informerade Monica Helgesson om två resor som 
våra partner i Kustkretsen VSV vidarebefordrat och som medlemmarna i SPF 
Seniorerna Vikbolandet har möjlighet att delta i.

Den första äger rum lördagen den 18 mars med Eksmo Buss till Stockholm 
för att se ”The Fantom of the Opera”. Ca 10 platser finns och kostnaden 
1.490:- per person inkluderar bussresa, middag och teater. Intresserade 
uppmanades snarast kontakta Eksmo Buss, tel 073-640 10 10.

Den andra anordnas av SPF Seniorerna Valdemarsvik och är en resa till 
Holland med Ukna Buss den 19-24 april . Kostnad ca 7000:-. Anmälan 
snarast till Agneta Carlberg, SPF Vikbolandet.

Avtackning
Monica Helgesson tackade de avgående sockenombuden Anita Östensson, 
Marianne Nilsson och Elisabeth Andersson (ej närvarande) samt 
valberedningens ordförande Inger Linderoth och överlämnade blommor.

Distriktsordföranden Jan-Erik Lövbohm hade kommit till mötet för att avtacka
Monica Helgesson efter hennes sju år som ordförande och inledde med att 
berätta om deras långa och givande bekant- och vänskap. Innan 
förtjänsttecknen överlämnades passade han på att flagga för distriktets 
stundande jubileum som firas den 17 augusti och kommer att bli en stor 
aktivitet. Han nämnde också att distriktet planerar en skaldjursresa med båt till
hösten. Därefter överlämnade han diplom och förtjänstmärke till Monica och 
Lars Andersson överlämnade blommor från styrelsen och medlemmarna. 
Monica tackade för uppvaktningen och passade även på att framföra ett tack 
till alla som hjälpt till i SPF under de gångna åren samt nämnde hur mycket 
hon gladdes åt alla vänner hon fått under sin tid som ordförande. 

KPR, m.m.
Föreningens representant i KPR Curt Andersson läste upp en rolig notis från 
Skövde som handlade om KPR:s uppgift. Därefter uppmanade han alla att ta 
ett exemplar av broschyren ”Balansera mera”,som lagts fram vid utgången, 
och berättade kort vad den innehöll samt framhöll vikten av att undvika 
fallolyckor.
Sedan informerade han om att bygget av ägandelägenheterna i Östra Husby nu
står still och att inga sådana lägenheter kommer att byggas. Orsaken är främst 
en finansieringsfråga. Han gav också en kortfattad bakgrund till beslutet men 
framhöll att man nu fortsatt jobbar på hur tomten ska kunna användas.



Kommande månadsmöte
Gunnar Segervall påminde om nästa månadsmöte som äger rum den 29 mars 
med Häradshammar-Östra Ny som värdar och Jörgen Illum som kåsör. Han 
önskade alla hjärtligt välkomna och bad sina medarbetare stanna efter årsmötet
för en kort genomgång.

Monica Helgesson tackade Lars Andersson och Iréne Crona för väl genomfört 
årsmöte.

§ 25 Avslutning
Ordföranden förklarade årsmötesförhandlingarna avslutade. 

Vid protokollet:___________________Ordförande_____________________
Iréne Crona Lars Andersson

Justerat:             ____________________                  ______________________
Jan-Erik Pettersson Gösta Dahllöf


